

## 扶康會藝術家馬興文Fu Hong SocietyArtist MA Simon



**Inclusive art activity** 

▲ 會一直重視殘疾人士的潛能發展,並榮幸 獲得著名藝術家兼十大傑青馬興文先生聯 同十大傑青方力申先生於 2021 年 10 月 1 日 (星期五)到訪本會香港仔康復中心,與 15 位 服務使用者一同參與藝術創作活動,讓服務 使用者的潛能得以展現。馬先生及方先生於活動中

與服務使用者親切互動,令整個氣氛充滿愛和歡樂,亦為服 務使用者帶來許多藝術創作方面的啟發。當日活動充分展現 了「傷健共融」和「藝術無界限」的精神。

馬興文先生一直堅信透過藝術傳遞正能量,正如他的作品小龍馬一樣,「Give Touch Share Love」,將愛與希望帶給身邊人,一定能夠感染大家,一同分享愛。

扶康會衷心感謝馬先生的支持,並透過放置本會捐款箱 於 FAM 囍公館舉行的「小龍馬慈善藝術節」,表達對殘疾人士 的關愛。

「小龍馬慈善藝術節」活動包括親子小龍馬創作、Art Jam及音樂會。The DC Art Charity Festival includes activities such as the Drago Cavallo creative activities for children, Art Jam and concerts.





「龍馬躍影」馬興文藝 術作品巡迴展開幕活 動於2021年10月 5日晚上假香港銅鑼 <sup>※</sup>拍齋酒店與行。Tbo

灣柏寧酒店舉行。The opening of "Drago Cavallo" Simon Ma Solo Art Exhibition has been held in the evening of 5 October 2021 at Park Lane Hong Kong, Causeway Bay.



he Society has always valued developing the potential of the persons with disabilities.

We are glad to have Mr. MA Simon, a famous artist and an awardee of the Ten Outstanding Young Persons and Mr. FONG Alex, an awardee of the Ten Outstanding Young Persons visited our Rehabilitation Centre on 1 October 2021 (Friday) and participated in inclusive art activities with 15 service users, which allowed them to unleash their potential. The interaction between Simon, Alex and our service users during the activity were full of love and joy, and gave our service users an artistic inspiration. The activity is a prime example of "Social Inclusion" and "Art without limitation".

> Simon has always been committed in spreading positivity through art. To "Give Touch Share Love", like in his work Drago Cavallo, he wants to bring love and hope to those around him, so that love can be shared and spread among everyone.

> Fu Hong Society is deeply grateful for Simon's support. He had also placed the Society's donation box at Art Charity Festival held at FAM to express his care towards the persons with disabilities.